

One copy per  
staff member

5 October 1982

GATT Office Circular No. 257

In view of the appointment of Mr. J. Tassin as Secretary of the Consultative Committee on Administrative Questions (CCAQ), the activities of the Liaison and Documentation Division have been redeployed amongst other existing services.

On the liaison side, relations with the International Civil Service Commission (ICSC), and with CCAQ regarding personnel and general administrative questions are now the responsibility of the Chief of Personnel (Mr. C.F. Johnson), who will also be in charge of pension matters in his capacity as the Director-General's representative on the GATT Staff Pension Committee. Relations with CCAQ regarding financial and budgetary questions are the responsibility of the Director of the Administrative and Financial Division (Mr. E. von Holzen).

The documentation aspects, comprising the Stenographic and Typing Section, the Documents Control Section and the Documents Reproduction and Distribution Section, are integrated in the Languages Division (Mr. J. Hanus), which has been re-named Translation and Documentation Division.

A. Dunkel  
Director-General

---

Un exemplaire à chaque  
membre du personnel

Circulaire intérieure du GATT n° 257

A la suite de la nomination de M. J. Tassin au poste de Secrétaire du Comité consultatif des questions administratives (CCQA), les activités de la Division de la liaison et de la documentation ont été réparties entre d'autres services existants.

En ce qui concerne la liaison, les relations avec la Commission de la Fonction publique internationale (CFPI) et avec le CCQA pour les questions de personnel et d'administration générale relèvent désormais du Chef du personnel (M. C.F. Johnson), qui sera également chargé des questions de pensions en sa qualité de représentant du Directeur général au Comité des pensions du personnel du GATT. Les relations avec le CCQA concernant les questions financières et budgétaires sont du ressort du Directeur de la Division administrative et financière (M. E. von Holzen).

Les fonctions touchant à la documentation, c'est-à-dire celles qui sont assurées par la section de sténographie et de dactylographie, la section du contrôle des documents, et la section du tirage et de la distribution des documents sont réunies à la Division linguistique (M. J. Hanus), qui sera désormais appelée Division des traductions et de la documentation.

A. Dunkel  
Directeur général